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Lp. Zgłaszający   wniosek i 
data zgłoszenia 

Treść wniosku – interpelacji Odpowiedzialny za 
realizację 

    Sposób wykonania 

 1 2 3 4 

XXIV Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 24 września 2004 roku. 
1.  Radny Rady Miejskiej 

Mariusz Popielarz 
Czy w 2004 roku będzie przebudowana droga 
Nr 61 na odcinku ulicy Traugutta – Witosa? 
Czy w związku z tym będzie ponownie 
przekładany kabel sygnalizacji świetlnej oraz 
czy ponownie zostanie frezowana 
nawierzchnia na tej ulicy i wykonana nowa 
nawierzchnia asfaltowa. 

Wydział Inwestycji i Dróg W przebudowie drogi krajowej Nr 61 przewidziany jest odcinek ulicy 
Traugutta od skrzyżowania ulic 22 Lipca z ulicą Olimpijską. 
Przebudowa będzie wykonana zgodnie z opracowaną dokumentacją 
budowlano – wykonawczą przez biuro projektowe KomProjekt s.c. 
Projektowanie Komunikacyjne Maków Mazowiecki. 

2.  Radny Rady Miejskiej 
Rafał Dymerski 

Na ulicy Berlinga w godzinach 730 – 800 jest 
bardzo niebezpiecznie ze względu na duży 
ruch samochodów i autobusów proszę o 
interwencję odpowiednich służb w celu 
usprawnienia ruchu. 

Straż Miejska Ostrołęki Wniosek został przekazany do Komendy Miejskiej Policji w Ostrołęce 
celem realizacji. 

3.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Stacja”  
Leszek Ossowski 

Czy zostanie przeprowadzony remont ulicy 
Magazynowej. 

Wydział Inwestycji i Dróg W przetargu nieograniczonym został wybrany wykonawca – WMB 
Dromost. Realizacja zadania do 30.06.2005r.  

4.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Stacja”  
Leszek Ossowski 

Kiedy zostanie przeprowadzony remont ulicy 
Żeromskiego. 

Wydział Inwestycji i Dróg Remont ul. Żeromskiego został przeprowadzony w październiku br. 

5.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Stacja”  
Leszek Ossowski 

Kiedy zostanie przeprowadzony remont ulicy 
Skowrońskiego. 

Wydział Inwestycji i Dróg Do końca 2004 roku, o ile pozwolą środki finansowe z bieżącego 
utrzymania dróg, zostanie przeprowadzony remont. 

6.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Stacja”  
Leszek Ossowski 

Kto jest odpowiedzialny za gwarancję na 
wykonanie robót w ulicy Prusa i kto usunie 
usterki. 

Wydział Inwestycji i Dróg Odpowiedzialny za gwarancję jest Syndyk Masy Upadłości PBO. 

7.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Centrum” 

Zdzisław Piotrkowski 
 

Proszę o rozważenie wykonania oświetlenia 
przy Szkole Podstawowej Nr 10.  

Wydział Inwestycji i Dróg Wykonanie oświetlenia przy SP Nr 10 zostanie rozważone przy 
realizacji boiska na terenie szkoły.   

8.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Centrum” 

Zdzisław Piotrkowski 
 

Ulica Kwiatowa i Astrowa mają 6 lat i już 
nadają się do remontu. 

Wydział Inwestycji i Dróg Remont nawierzchni jezdni w ul. Astrowej zostanie wykonany przez 
PPHU „Hydrobud” w terminie do 30 czerwca 2005 roku. Natomiast 
nawierzchnia bitumiczna na odcinku od ul. Ostrowskiej i Chabrowej 
zgodnie z umową zostanie wykonana w 2004 roku. 



  

9.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Centrum” 

Zdzisław Piotrkowski 
 

Przy ulicy Ks. Pędzicha został posadzony 
żywopłot między chodnikiem a ulicą jednak 
nikt o niego nie dbał, nie był też podlewany, 
w tej chwili po żywopłocie nie ma prawie 
śladu.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Na wiosnę 2005 roku zostanie wykonany nowy trawnik na pasie między 
chodnikiem a ulicą Ks. Pędzicha.  

10.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Śródmieście I” 

Dariusz Maciak 

W imieniu Ogólnopolskiego Stowarzyszenia 
Osób Niepełnosprawnych i Rady Osiedla 
Śródmieście I, zwracamy się z uprzejmą 
prośbą o pomoc w uzyskaniu działki przy ul. 
Piłsudskiego 38, która przeznaczona byłaby 
na wykonanie boiska do piłki koszykowej i 
zajęć rehabilitacyjnych dla osób 
niepełnosprawnych. 

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

Nieruchomość, o którą wnioskuje Rada Osiedla Śródmieście I stanowi 
własność Samorządu Województwa Mazowieckiego i jest objęta 
postępowaniem o zwrot nieruchomości. W tej sytuacji nieruchomość ta 
do czasu zakończenia postępowania nie może być przedmiotem 
przekazania ponieważ Miasto Ostrołęka nie jest właścicielem tej 
nieruchomości. 

11.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Śródmieście I” 

Dariusz Maciak 

Zwracamy się z prośbą o otworzenie ulicy 
osiedlowej pomiędzy ul. Starosty Kosa a ul. 
11 Listopada, co odciąży ruch samochodowy 
tych ulic i polepszy bezpieczeństwo. 

Wydział Inwestycji i Dróg Zmiana organizacji ruchu w ul. Starosty Kosa polegająca na 
zlikwidowaniu zagrodzenia drogi osiedlowej od ul. Starosty Kosa do ul. 
11 Listopada wymaga wcześniejszej opinii i zgody wszystkich 
właścicieli gruntów i budynków niepublicznych przylegających do 
drogi przejazdowej- wewnątrzosiedlowej. 

12.  Radny Rady Miejskiej 
Janusz Kołakowski 

Czy miasto skorzysta z prawa pierwokupu 
działki po PKO BP przy ul. Prądzyńskiego. 

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

Wyrokiem Sądu Okręgowego w Ostrołęce Sygn. akt. IC-824/04 z dnia 4 
sierpnia 2004r. umowa użytkowania wieczystego gruntu zawarta 
między Miastem Ostrołęką, a bankiem PKO BP została rozwiązana. Od 
powyższego wyroku w dniu 31 sierpnia 2004 roku Bank PKO BP złożył 
apelację, która nie jest rozpatrzona. W przypadku utrzymania w mocy 
wyroku Sądu Okręgowego grunt będzie stanowił własność Miasta 
Ostrołęki i nie ma konieczności wykonywania prawa pierwokupu. 

13.  Radny Rady Miejskiej 
Wojciech Zarzycki 

Proszę o rozważenie przy remontach ulic 
możliwość układania chodników asfaltowych 
zamiast kostki z polbruku, ponieważ jest to 
dużo trwalszy materiał. 

Wydział Inwestycji i Dróg Wniosek zostanie rozważony.  

14.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska 

Proszę zwrócić uwagę na tzw. „stół 
pojednania” znajdujący się na Placu Bema, 
na którym odbywa się biesiadowanie i picie 
piwa przez młodzież ostrołęcką. 

Straż Miejska Ostrołęki Strażnicy Straży Miejskiej zostali zobowiązani do częstszego 
patrolowania Placu Bema. 



  

15.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

W gazecie „Wspólnota” z 4 września ukazała 
się lista wniosków, które znalazły się jako 
zaakceptowane do wysłania do Brukseli, nie 
ma tam jednak wniosku miasta Ostrołęki, w 
związku z tym mam pytanie dlaczego miasto 
przeprowadziło przetarg ograniczony na 
wykonanie projektu modernizacji 
oczyszczalni. 

Wydział Inwestycji i Dróg Nadal pracujemy nad projektem. Do pracy włączyła się spółka PWiK. 
Na pewno do końca roku temat zostanie dopracowany. Niebawem temat 
będzie przedstawiony na Komisjach i Sesji Rady Miejskiej. 

16.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Czy miasto czyni starania w sprawie 
poszerzenia granic miasta Ostrołęki. 

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

Rozmowy na temat zmiany granic miasta Ostrołęki są prowadzone z 
wójtami gmin Olszewo Borki, Lelis i Rzekuń, przy okazji rozbudowy 
systemu odbioru ścieków. Obecnie są przygotowywane mapy terenów, 
które mogłyby być włączone w obszar administracyjny miasta Ostrołęki 
i propozycje zmian granic zostaną przedstawione wszystkim 
zainteresowanym. 

17.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

PKP przekazało dwa lata temu na rzecz 
miasta Ostrołęki budynki na ul Żeromskiego, 
czy są podjęte decyzje aby zaadoptować je na 
mieszkania socjalne lub komunalne? 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

PKP nie przekazało budynków na rzecz Miasta ponieważ nie 
unormowany jest stan prawny gruntów. Miasto jest zainteresowane 
przejęciem budynku przy Placu Dworcowym 5 oraz mieszkań w 
budynkach przy ul. Skłodowskiej. Aktualnie przygotowany jest wniosek 
o dofinansowanie modernizacji i adaptacji na mieszkania socjalne. 

18.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

W Wojciechowicach ulica Turskiego 
prowadzi na wysypisko śmieci, nie jest ona 
remontowana od wielu lat proszę więc 
uwzględnić jej remont w przyszłych latach 
oraz proszę o udrożnienie jej poprzez 
wycięcie krzaków, które wrastają na ulicę. 

Wydział Inwestycji i Dróg W miarę możliwości finansowych i potrzeb remont będzie 
przeprowadzony. Wycięcie krzaków wrastających w jezdnię zostanie 
wykonane do końca br.  

19.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Stare Miasto” 

Andrzej Rykowski 

Proszę o interwencję w Telekomunikacji 
Polskiej S.A., ponieważ ich studzienki są źle 
zabezpieczone i się zapadają. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Wszystkie awarie studzienek telekomunikacyjnych są na bieżąco 
zgłaszane do TP S.A. Jednak działania przez nich nie są podejmowane.  

20.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Ewa Skibniewska 

Proszę o interwencję odpowiednich służb na 
ulicy Jana Pawła II, ponieważ odbywają się 
tam wyścigi samochodowe w godzinach 
wieczornych. 

Straż Miejska Ostrołęki Wniosek został przekazany do Komendy Miejskiej Policji w Ostrołęce 
celem realizacji. 

21.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Sienkiewicza”  
Kazimierz Cholewski 

Proszę o interwencję odpowiednich służb na 
ulicach: Poznańska, 6 Września, Kasprzaka w 
godzinach 2200- 2400, ponieważ wracająca z 
dyskotek młodzież strasznie rozrabia. 

Straż Miejska Ostrołęki Wniosek został przekazany do Komendy Miejskiej Policji w Ostrołęce 
oraz patrolom Straży Miejskiej celem realizacji. 



  

22.  Radny Rady Miejskiej  
Andrzej Sidorzak 

Czy prowadzone są rozmowy z PKP dot. 
przejęcia części tzw. Wału Carskiego od 
ulicy Pomian do Modrzejewskiej.  

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

Miasto Ostrołęka prowadzi rozmowy z PKP S.A. na temat przejęcia 
nieruchomości zajętych pod tzw. Wał Carski. Warunkiem przejęcia tych 
nieruchomości jest uregulowany stan prawny – urządzenie księgi 
wieczystej. Wg. posiadanych informacji od PKP S.A. obecnie toczy się 
w Sądzie Rejonowym w Ostrołęce postępowanie wieczysto – księgowe 
zmierzające do założenia ksiąg wieczystych. Po ich założeniu 
przystąpimy do dalszych rozmów i złożenia stosownych wniosków. 

 


